



SAVE \$1.00 OFF

your favourite Snuggles® fabric softener!
(excluding 20 count Snuggles Sheets)

TO THE DEALER: The Sun Products Canada Corporation will reimburse you for the face value of this coupon plus our specified handling fee provided it is redeemed by your customer at the time of purchase of the item(s) specified and you and your customer have complied with all the terms of this offer. Failure to send in, on request, evidence that sufficient stock was purchased in the previous 90 days to cover coupons presented will void coupons. No facsimiles/reproductions. For redemption, mail to: Sun Products Canada, P.O. Box 1600 Pickering, Ontario L1V 7C1. Limit: one coupon per purchase.

TO THE CONSUMER: Applicable taxes charged on full value before coupon reduction. Limit: one coupon per purchase. Coupon valid on any Snuggles product excluding Snuggles Sheets - 20 count. No facsimiles. Offer valid in Canada only and may not be combined with any other offers. Unauthorized reproduction of this coupon is unlawful. Offer Expires March 31, 2012. TM owned or used under license by The Sun Products Canada Corporation, Etobicoke, Ontario M8X 2X9

AU DÉTAILLANT : Produits Sun Canada vous remboursera la valeur nominale du coupon plus les frais de manutention précisés, à condition que vous l'acceptiez de votre client au moment de l'achat de tout produit indiqué et que vous et votre client ayez respecté toutes les conditions de l'offre. Des factures prouvant l'achat dans les 90 jours précédents, d'une quantité de marchandise suffisante pour couvrir tous les coupons présentés devront être fournies sur demande. À défaut, nous nous réservons le droit d'annuler les coupons. Aucun fac-similé ne sera accepté. Pour obtenir un remboursement, postez à : Sun Products Canada, C.P. 1600, Pickering (Ontario) L1V 7C1. Limite d'un coupon par achat.

AU CONSOMMATEUR: Les taxes applicables doivent être calculées sur la valeur intégrale du produit avant la déduction du coupon. Limite d'un coupon par achat. Coupon valable sur tout produit Snuggles, à l'exception des boîtes de 20 feuilles de Snuggles. Aucun fac-similé ne sera accepté. Non valable avec aucune autre offre. Offre valable au Canada seulement. Toute reproduction non autorisée de ce coupon est illégale. L'offre prend fin le 31 mars 2012. Marque de commerce détenue ou utilisée sous licence par Produits Sun Canada, Etobicoke, Ontario M8X 2X9

Coupon Code:
72613552

